



GOLD COAST
HOTEL

2024 聖誕派對套餐 Christmas Party Package

(適用於 2024 年 12 月 1 日至 31 日期間舉行的聖誕派對
Valid for Christmas party to be held between 1 and 31 December 2024)

西式套餐 Western Set Menu (30 位或以上 Minimum of 30 persons)	
午餐 Lunch	港幣 HK\$688
晚餐 Dinner	港幣 HK\$888

凡惠顧滿 50 位或以上，可享以下禮遇：

Enjoy the following privileges with a minimum of 30 persons:

- 無限暢飲汽水、橙汁及指定啤酒 (午宴享用 2 小時 或 晚宴享用 3 小時)
Free-flowing soft drinks, chilled orange juice and house beer for 2 hours during lunch OR 3 hours during dinner
- 全場餐桌派對小玩意
Party favors for all guests on dining tables
- 免費代客泊車服務 (只供私家車) (每 30 位保證來賓供乙輛)
Complimentary valet parking service (Private Car only) (one vehicle per every 30 guaranteed guests)

凡惠顧滿 100 位或以上，可享以下額外禮遇：

Additional privileges with a minimum of 100 persons:

- 專享優惠價以每位港幣 50 元升級飲品至無限暢飲精選紅白餐酒 (午宴享用 2 小時 或 晚宴享用 3 小時)
Special supplement charge at HK\$50 per person for upgrading beverage package to include house red and white wine for 2 hours during lunch OR 3 hours during dinner
- 酒店雙人自助晚餐券乙張作抽獎禮品
A complimentary dinner buffet coupon for two as lucky draw prize
- 提供五十座位豪華巴士乙輛於散席使用 (往港島、九龍或新界) (不包括隧道及泊車費用)
One single trip of a 50-seater coach service from Hotel to Hong Kong Island, Kowloon or New Territories (excluding tunnel toll and parking fees)

凡惠顧 150 位或以上，可享更多優遇：

Extra delights with a minimum of 150 persons:

- 飲品免費升級至無限暢飲精選紅白餐酒 (午宴享用 2 小時 或 晚宴享用 3 小時)
Complimentary upgrade beverage with house red and white wine for 2 hours during lunch OR 3 hours during dinner
- 額外酒店住宿及餐飲禮券乙張作抽獎禮品 (入住豪華海景客房壹晚連雙人自助晚餐及翌日自助早餐)
(受條款及細則約束)
Additionally, a getaway voucher with one-night stay at Deluxe Seaview Room with dinner buffet and breakfast buffet for two as lucky draw prize (Term & Conditions apply)

條約及細則 Terms and Conditions :

- 以上價格以每位港幣收費及需另收加一服務費。
Prices are charged per person in Hong Kong Dollars and subject to a 10% service charge.

如欲查詢，預訂或參觀宴會場地，歡迎致電+852 2452 8325 / 2452 8356 或電郵至 catering@goldcoasthotel.com.hk 與宴會部聯絡。

For enquiries, reservations and site visit, please contact our Catering Department on +852 2452 8325 / 2452 8356 or email at catering@goldcoasthotel.com.hk.

Hong Kong Gold Coast Hotel
1 Castle Peak Road, Hong Kong
香港黃金海岸酒店 香港青山公路一號
www.goldcoasthotel.com.hk

Member of Sino Hotels 信和酒店成員

20240527



GOLD COAST
HOTEL

2024 聖誕派對午餐菜單 2024 Christmas Party Set Lunch Menu

(The number of each main course to be advised for your group 10 days prior to your event
請於宴會當日起十天前回覆此菜單上所選擇之每個主菜的數量。)

Herbs marinated salmon with avocado-crabmeat cocktail

mixed salad lettuce and truffle oil
香草醃三文魚配牛油果蟹肉咯嗲
沙律菜、黑松露油

Winter chestnut cream soup
smoked duck breast brunoises and cheese straw

栗子忌廉湯
煙鴨胸粒、芝士條

Slow-roasted Christmas turkey breast, apple-chestnut stuffing

giblet gravy with vegetables and roasted potato
慢烤火雞胸配蘋果栗子餡

肉汁配時蔬及燒薯

Or 或

Pan-seared beef medallion, baked scallop Provençale

herbs cream sauce with vegetables and roasted potato

煎牛柳配焗帶子保雲蘇
香草忌廉汁配時蔬及燒薯

Strawberry and rhubarb mille-feuille

士多啤梨大黃千層酥

Coffee or tea

咖啡或紅茶

Christmas cookies

聖誕曲奇

每位港幣 HK\$688 per person

此菜單適用於最少 50 位賓客 The above menu is based on a minimum of 50 persons
以上價格需另收加一服務費 The above price is subject to a 10% service charge

條約及細則 Terms and Conditions :

- 為客人的健康著想，如閣下或其他賓客對任何食物有過敏反應，請與宴會部聯絡。
Please inform our Catering Department of any food related allergies as your well-being and comfort are our greatest concern.
- 由於價格變動及食材供應關係，香港黃金海岸酒店保留修改以上價錢及菜單之權利。
Hong Kong Gold Coast Hotel reserves the right to alter the above prices and package offers, subject to market price fluctuations and availability.
- 為支持可持續發展及海洋生物保育，信和酒店所有食肆及宴會場合已全面停止供應魚翅食品。
To support the sustainability and conservation of marine biodiversity, Sino Hotels has stopped serving shark fin in all of its outlets and banquet services.

Hong Kong Gold Coast Hotel
1 Castle Peak Road, Hong Kong
香港黃金海岸酒店 香港青山公路一號
www.goldcoasthotel.com.hk

Member of Sino Hotels 信和酒店成員

20240527



GOLD COAST
HOTEL

2024 聖誕派對晚餐菜單 2024 Christmas Party Set Dinner Menu

(The number of each main course to be advised for your group 10 days prior to your event
(請於宴會當日起十天前回覆此菜單上所選擇之每個主菜的數量。))

Homemade goose liver terrine

baby salad, apple compote

自製鵝肝凍批

嫩沙律菜、蘋果蜜餞

Baked lobster bisque in puff pastry

酥皮龍蝦湯

Raspberries sherbet with vodka

伏特加紅桑莓雪葩

Slow-roasted Christmas turkey breast with cheese lobster roulade, apple-chestnut stuffing

truffle gravy with vegetables and roasted potato

慢烤火雞芝士龍蝦餡卷伴蘋果栗子餡

黑松露燒汁配時蔬及燒薯

Or 或

Pan-fried US beef medallion with sautéed wild mushrooms

red wine shallot sauce with vegetables and roasted potato

香煎美國牛柳伴炒野菌

紅酒乾蔥汁配時蔬及燒薯

French cheese plate

dried fruits, nuts, grapes and crackers

法國芝士碟

乾果、果仁、葡萄及梳打餅

Cassia jelly with chestnut log cake and gingerbread vanilla ice cream

桂皮啫喱栗子樹幹蛋糕伴薑餅雲呢拿雪糕

Coffee or tea

咖啡或紅茶

Assortment of Christmas goodies

雜錦聖誕小甜點

每位港幣 HK\$888 per person

此菜單適用於最少 50 位賓客 The above menu is based on a minimum of 50 persons
以上價格需另收加一服務費 The above price is subject to a 10% service charge

條約及細則 Terms and Conditions :

- 為客人的健康著想，如閣下或其他賓客對任何食物有過敏反應，請與宴會部聯絡。
Please inform our Catering Department of any food related allergies as your well-being and comfort are our greatest concern.
- 由於價格變動及食材供應關係，香港黃金海岸酒店保留修改以上價錢及菜單之權利。
Hong Kong Gold Coast Hotel reserves the right to alter the above prices and package offers, subject to market price fluctuations and availability.
- 為支持可持續發展及海洋生物保育，信和酒店所有食肆及宴會場合已全面停止供應魚翅食品。
To support the sustainability and conservation of marine biodiversity, Sino Hotels has stopped serving shark fin in all of its outlets and banquet services.

Hong Kong Gold Coast Hotel
1 Castle Peak Road, Hong Kong
香港黃金海岸酒店 香港青山公路一號
www.goldcoasthotel.com.hk

Member of Sino Hotels 信和酒店成員

20240527